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Zorgen voor méér bomen en groen
Beste Oosterzelenaar,

Hier zijn we al terug! Het feit dat

we op zaterdag 11 februari onze

jaarlijkse nocturne organiseren is

daar niet vreemd aan. De vorige

jaren hadden we reeds Jan

Jambon, Ben Weyts, Johan Van

Overtveldt, Elke Sleurs en

Siegfried Bracke te gast.  Nu is

Matthias Diependaele, Vlaams

volksvertegenwoordiger voor de

N-VA en fractieleider, centrale

gast. 

Iedereen is van harte welkom! De

bestuursleden, schepenen en

OCMW-leden praten graag even

bij met u. Stuur een berichtje naar

oosterzele@n-va.be en we regelen

het wel.

Ondertussen gaat het leven verder

en hebben we een jaarwende ach-

ter de rug. De winterprikken, de

ene al harder dan de andere, doen

ons nadenken over het klimaat...

Er kan niet langer ontkend worden

dat we met zijn allen moeten wer-

ken aan een betere en gezondere

omgeving, zowel voor ons als voor

de natuur. Dat vraagt een andere

houding, ook in Oosterzele. Het

betekent bijvoorbeeld dat we een

beetje dichter bij elkaar zullen

wonen en dat bij elke

(bestuurs)daad ‘duurzaamheid’

inbouwen belangrijk is.   

Editoriaal

Het gemeentebestuur, met N-VA-schepen voor Milieu Jan Martens op kop,
zorgt ervoor dat Oosterzele landelijk blijft, mét bomen, mét bossen. Dat ge -
beurt door zelf initiatief te nemen en door anderen te stimuleren.

Een laatste - maar zeker niet hét laatste - feit in
de reeks is de aanplant op 11 december 2016 van
0,75 hectare nieuw bos in Moortsele aan de
Watermolenstraat en het Schellaertpad (dat deel
uitmaakt van de Bunkerwandelroute) op een
perceel landbouwgrond van een particuliere

eigenaar. Er werden 2 000 eiken, zwarte els en
kornoelje aangeplant. Hulp kwam er van Eandis
en Bos+. De eiken komen uit verschillende
plaatsen in Europa en via een wetenschappelijk
project zal nagegaan worden of hun ‘geboorte-
plaats’ een invloed heeft op hun groeisnelheid.

• Kaarten verkrijgbaar bij onze bestuursleden, OCMW-raadsleden en schepenen 
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Zich op het terrein begeven om de vinger
aan de pols te houden bij de inwoners en
het gevoerde beleid uit te dragen, het hoort
bij het uitvoerend mandaat. Onze N-VA-
schepenen proberen zoveel mogelijk aan-
wezig te zijn waar ze gevraagd worden.
Hierboven zien we beelden genomen tij-
dens een activiteit in het kader van een
bosaanplanting in Moortsele, de kermis  en 

de kerstmarkt in Scheldewindeke en ten-
slotte op de kaas- en wijnavond van de Vrije
Basisschool in Scheldewindeke.

Ook onze OCMW-raadsleden Jeroen De 
Cock en Jeroen Martens en onze waarne-
mers in de talrijke adviesraden die 

Oosterzele rijk is, spannen zich in om hun
taak naar behoren te vervullen.

Wil u onze ploeg versterken?
Stuur een mailtje naar onze secretaris: Bart
Decruye naere via bart.decruyenaere@n-va.be 

Jaren en jaren staat de aanleg van een tweede ambachtelijke zone gepland. Na tal van problemen
en obstructies - extra ruimte innemen is in Vlaanderen niet zo eenvoudig - lijkt het erop dat de
tweede zone eindelijk in de steigers staat.

Alle procedurele hindernissen zijn nu
opgelost. Een sterk vertragende factor was
het feit dat er eerst een Ruimtelijk uitvoe-
ringsplan ‘zonevreemde bedrijven’ diende
opgemaakt te worden waaruit moet blijken
dat er voldoende bedrijven moeten her -
localiseren voordat de aanleg van een bij-
komend bedrijventerrein kan goedgekeurd

worden. Dat vroeg veel verschillende
onderzoeken. Die procedure is nu achter
de rug en de vaststellingen en goedkeurin-
gen zijn binnen.

Tijd voor actie
Onder begeleiding van Solva, een inter-
communale vereniging waar Oosterzele
deel van uitmaakt, wordt de koe nu bij de
horens gevat en werden de eerste beslissin-
gen genomen. Dit voor Oosterzele heel

belangrijke project zal in 2019 een reeks
bedrijven kunnen huisvesten waar door de
werkgelegenheid in Oosterzele verbetert
en er tegemoet kan gekomen worden aan
een duidelijke vraag vanuit de bedrijfs-
wereld.
Let wel: het wordt geen baanwinkelcom-
plex langs de N42. Oosterzele blijft groen
en landelijk, ook langs de N42. We willen
hier geen Kortrijkse, Dendermondse of
Brusselsesteenweg-toestanden. 
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Beleid naar de inwoners brengen

Onze N-VA-schepenen

en bestuursleden toetsen

regelmatig hun beleid

aan de visie van de 

inwoners. ‘Informatie’ en

‘aanwezigheid’ staan

daarbij centraal. 

www.n-va.be/oosterzele

Schepen Jan Martens bij de
bosaanplanting in Moortsele. Schepenen Hanna Courtijn en

Jan Martens op kerstmarkt met

de enthousiaste kerstman.

Jong N-VA-voorzitter SimonLejeune en de Oosterzeelse 
N-VA-schepenen op het kaas- en wijngebeuren van VBS
Scheldewindeke.

Ambachtelijke zone eindelijk in de steigers

Schepen Hanna Courtijn schiet raak
op de kermis in Scheldewindeke.

Oosterzele ondertekende het ‘beroemde’ burgemeestersconvenant niet. Deze overeenkomst houdt een aantal ver-
plichtingen in die niet te berekenen zijn in euro’s. Op aangeven van N-VA-schepen van Duurzaamheid Jan Martens
besliste Oosterzele dan ook om niet in te gaan op de talrijke aanbiedingen. “Subsidies in deze context gaan bijna stee-
vast naar personen en instellingen die komen vertellen ‘hoe’ het moet gebeuren, maar niet naar de investeringen zelf.
Oosterzele wil dan ook de beperkte middelen die voor handen zijn onmiddellijk investeren en daarbij steeds de duurz-
aamheidstoets inbouwen. We hebben echt geen dure consultant nodig die ons komt zeggen dat een dak best goed geï-
soleerd wordt en dat fossiele brandstoffen zoveel mogelijk moeten gemeden worden. Zo hebben we al een elektrische
bestelwagen sinds 2014, werkt de nieuwe schoolverwarming niet meer op stookolie en zal Oosterzele alle openbare
verlichting omvormen naar de veel duurzamere en energiezuinigere ledverlichting. 

Oosterzele werkt aan duurzaamheid

2014
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Financiën

Als een goede huisvader!
Sinds het begin van deze bestuursperiode is onze beleidslijn om
de middelen die de gemeente heeft te gebruiken om vooral te
investeren. Als blijkt dat de omstandigheden veranderen, wordt
onmiddellijk bijgestuurd zodat we onze belofte aan de inwoners
van Oosterzele kunnen houden: geen verhoging van de aanvul-
lende personenbelasting en geen verhoging van de gemeente-
lijke belasting op de onroerende voorheffing. En die belofte
houden we, terwijl we het toevertrouwde geld goed beheren,
door te investeren wat we kunnen en ervoor te zorgen dat er via
de exploitatie een steeds betere dienstverlening wordt geboden.
De schuld is hoog, maar we betalen hem af.

Zo staat de fietssnelwegmet stip vooraan en zal een ontbrekend
stuk in Balegem (oa. langs de Boerestraat) aangelegd worden.
Daarnaast moet ook het geplande fietspad tussen het station van
Moortsele en dat van Scheldewindeke (langs de spoorweg)
ervoor zorgen dat er een gemakkelijk, weinig hellend stuk fiets-
snelweg komt.

Hoe zit het nu dat nu met die camera’s in Oosterzele? Waarvoor
dienen die? Zijn die bedoeld voor de snelheidsduivels, of voor
de inbrekers?

Het antwoord is duidelijk: voor beide. En voor de N-VA ligt de
focus nog het meest op het verhogen  van de pakkans van crimi-
nelen en sluikstorters. 

Netwerk
Het heeft heel wat voeten in de aarde gehad. Al was het maar
omdat Oosterzele er lang alleen voor stond en toch wou doorzet-

ten. Uw gemeentebestuur is er van
overtuigd dat we méér moeten
inzetten op veiligheid, zowel op ver-
keersveiligheid als op veiligheid tegen
misdaad, vandalisme, sluikstort- en zwerf -
vuilgedrag. Schepen van Sociale Veiligheid Jan Martens: “Oos ter -
zele nam het voortouw in onze regio en het lijkt erop dat we stilaan
gehoor krijgen. Op die manier kunnen we de kosten voor het gedi-
versieerd cameranetwerk betaalbaar houden en installeren.”

Vast, verplaatsbaar, snelheid, diefstal, sluikstort...
De vaste ANPR-camera’s voor de trajectcontrole in Balegem  staan
er reeds een aantal weken, maar zitten in een testfase. Eind janua-
ri, begin februari worden ze operationeel. Dan wordt te snel rijden
tussen de grens van Zottegem en restaurant ‘t Parksken een dure
zaak.
N-VA-schepen Martens: “We houden het niet alleen op de vaste
camera’s in Balegem. Het systeem laat ons toe om ook op de N42 in
Gijzenzele een camera te installeren tegen diefstal. Verder zullen we
dit jaar ook investeren in één of meerdere (we proberen subsidies te
verwerven) verplaatsbare camera’s die we dan kunnen inzetten
tegen sluikstorten, vandalisme en kleine criminaliteit.”

Veiligheid... daar moeten we voor zorgen

www.n-va.be/oosterzele

Wist je dat ...
> ... het Oosterzeels gemeentelijk Infozine voortaan acht keer bij u in de brievenbus zal vallen in plaats van zes keer?
Door goed onderhandelen en het lastenboek strikt en doelmatig op te stellen, waarbij rekening gehouden werd met tal van
kostenverhogende factoren, kon een leverancier aangeduid worden die voor dezelfde prijs tot 33 procent meer papieren
gemeentelijke informatie bij de inwoners kan brengen. “Het gemeentebestuur kan haar inwoners nu ook sneller op papier
inlichten.” besluit een tevreden schepen van Informatie Hanna Courtijn.  

> ... de vernieuwde nieuwjaarsreceptie voor de bevolking door niet minder dan 750 inwoners gesmaakt werd? In openlucht
met gezellige kraampjes, hapjes, drankjes, lichtjes, muziekjes, houtvuurtjes ... Zondagavond 8 januari was er boenk op.




